
 

 

reunió participativa amb joves  

celebrada el dijous 5 de maig a la parcel·la on hi haurà el futur parc 
 

Conjuntament amb els servei d’educadors de carrer, el dia 5 de maig ens vàrem trobar amb 16 
joves del barri i amb dos educadors (Àlex Juanola i Imma Martí) per explicar-los l’avant projecte 
del parc del carrilet i recollir les seves aportacions i idees. Tot seguit teniu el buidatge de les 
aportacions que varen fer els joves: 
 
 
 

aportacions: 
 
- Arreglar la zona del carrer Campillos. 
- Taules de ping – pong. 
- Fer les festes de La Sauleda en el parc. 
- Fer un parc d’atraccions, com el Coqui’s. 
- Grades també a la pista de bàsquet. 
- Les grades que tinguin ombra. 
- Preocupa el vandalisme. 

 

- Fa por el carrer del mig, per els cotxes i els nens petits. Podria haver-hi accidents. Compte 
amb les motos si poden entrar al parc. 
- Varies persones demanen que hi hagi aigua i fonts / una persona no vol cap font en el parc. 
- Endolls en alguna zona del parc. També a la pista de futbol per si s’hi fan concerts.  
- Zona wi-fi (en la plaça petita de l’entrada del parc estaria bé). 
- Mentre durin les obres, algun lloc per jugar a futbol, perquè ara mateix els diumenges hi ha 
molta gent que hi juga. 
- No fa falta que les zones de grans i petits estiguin juntes. 
- S’obre una discussió al voltant del paviment de la pista de futbol. Algunes aportacions van en 
la línia que seria millor de sauló o sorra i d’altres de ciment. També es parla d’altres opcions 
com gespa artificial, ciment tou,etc. 
 
 

 
 


